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Datum jednání: 25. února 2019 
 
Začátek jednání: 17:00 
Konec jednání:  18:52 
 
Program jednání: 
1) Schválení programu jednání  
2) Seznámení s jednacím řádem komisí Rady HMP 
3) Informace  o finančním vyhodnocení dotací HMP pro oblast prevence kriminality za rok 2018 
4) Rozpočet HMP na rok 2019  – kapitola 0704, § 5311 záležitosti bezpečnosti a veřejného 
pořádku  
5) Grantové řízení v oblasti prevence kriminality pro rok 2019 
6) Termíny jednání Komise RHMP pro prevenci kriminality a udělování grantů v roce 2019 
7) Zpráva z monitoringu rizikového chování mládeže na MČ Praha 11 a 12  
8) Aktuality z oblasti prevence kriminality  
9) Různé 
 
Jednání Komise Rady hl. m. Prahy pro prevenci kriminality a udělování grantů (dále jen „Komise“) 
zahájil předseda Ing. Petr Hlubuček v 17 hodin. Na jednání přítomné přivítal a poděkoval jim za 
účast. 
 
Přítomno bylo 13 členů Komise, Komise byla usnášeníschopná. Nepřítomen Mgr. Ondřej 
Mirovský, M.EM., člen Komise, viz prezenční listina, která je přílohou tohoto zápisu.  
 
1) Schválení programu 
Předseda Komise Ing. Petr Hlubuček požádal členy komise o souhlas se změnou pořadí bodů 
v programu, z důvodu časové indispozice. 
 
Hlasování v 17:05 
pro – proti – zdržel se 
13 – 0 – 0  
 
Komise vyslovila souhlas se změnou pořadí bodů v programu. 
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2) Grantové řízení v oblasti prevence kriminality pro rok 2019 
 

Předseda Komise Ing. Petr Hlubuček seznámil členy Komise s návrhem na financování projektů 

v rámci grantového řízení „Granty hl. m. Prahy – Programy v oblasti prevence kriminality pro rok 2019“ 

a informoval komisi o systému hodnocení podaných žádostí.  

Pro rok 2019 bylo podáno 79 žádostí, z nichž 3 byly vyřazeny z důvodu formálních nedostatků. 76 

projektů bylo postoupeno hodnotící skupině, sestavené z 16 odborníků, která byla jmenována 

ředitelem odboru ZSP MHMP PhDr. Tomášem Klineckým. Na základě posouzení hodnotitelů nebylo 

doporučeno k podpoře 5 projektů z důvodu nedosažení bodového minima nebo nesplnění podmínek 

pro poskytnutí dotace. Celkově návrh počítá s rozdělením částky 16 mil. Kč pro 71 projektů. Výsledky 

posouzení hodnotitelů, vč. bodového ohodnocení a výpočtu výše navrhované dotace, obdrželi členové 

Komise s předstihem před jednáním. 

Předseda Komise Ing. Petr Hlubuček otevřel diskuzi k této věci.  

Členové Komise Mgr. Ilona Chromová a Ondřej Vojta vznesli dotazy ohledně přidělení projektů 

konkrétním hodnotitelům, a zda se v některých případech nejedná o střet zájmů. Současně se 

dotazovali na značný bodový rozdíl mezi hodnotiteli u projektu č. 064 Proximy Sociale o.p.s.  

Mgr. Kryšpínová uvedla, že projekty byly rozřazovány mezi hodnotitele na základě odborné 

způsobilosti. Hodnocení probíhalo v systému online, minimálně dva hodnotitelé vždy nezávisle na 

sobě. Posuzovatelé garantovali, že nejsou ve střetu zájmu v prohlášení při přijetí projektů 

k hodnocení. V rámci odpovědi na druhý dotaz citovala Mgr. Kryšpínová z posudků jednotlivých 

hodnotitelů, které měli členové Komise rovněž při jednání k nahlédnutí.  
 
Hlasování v 17:20 
pro – proti – zdržel se 
13 – 0 – 0  
 
Komise vyslovila souhlas návrhem na přidělení dotací pro jednotlivé projekty dle přílohy č. 1 tohoto 
zápisu a doporučuje je Radě hl. m. Prahy ke schválení, popř. odsouhlasení. 
 
Předseda Komise Ing. Petr Hlubuček opustil jednání v 17:23 a předal slovo Mgr. Martině Kryšpínové. 
S ohledem na nové složení Komise požádala Mgr. Kryšpínová o krátké představení členů Komise. 
 
3) Seznámení s jednacím řádem komisí Rady MHP 
Jednací řád komisí RHMP byl členům komise zaslán jako příloha pozvánky na jednání Komise Rady 
hl. m. Prahy pro prevenci kriminality a udělování grantů a předán v písemné formě na jednání Komise. 
 
Komise vzala na vědomí informace o jednacím řádu komisí Rady HMP. 
 
 
4) Informace o finančním vyhodnocení dotací HMP pro oblast prevence kriminality za rok 2018 
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Mgr. Kryšpínová uvedla, že v loňském roce bylo podáno 90 žádostí, 85 z nich bylo podpořeno částkou 
ve výši 16 300 000Kč. Současně členy informovala o finančním vyhodnocení a vratkách dotací HMP. 
 
Komise vzala na vědomí informace o finančním vyhodnocení dotací HMP pro oblast prevence 
kriminality za rok 2018. 
 
5) Rozpočet HMP na rok 2019  – kapitola 0704, § 5311 záležitosti bezpečnosti a veřejného 
pořádku 
Mgr. Kryšpínová konstatovala, že celkový rozpočet HMP pro oblast prevence kriminality pro rok 2019 
je stejný jako v loňském roce, tj. 17 mil. Kč. Došlo pouze k přesunu mezi položkami, kdy v roce 2018 
bylo určeno 15 mil. Kč na granty a 2 mil. Kč na vlastní činnost, letos je určeno 16 mil. Kč na granty a 1 
mil. Kč na jiné aktivity, jako např. konference, vzdělávání apod. 
 
Komise vzala na vědomí informace o rozpočtu HMP na rok 2019  – kapitola 0704, § 5311 záležitosti 
bezpečnosti a veřejného pořádku. 
6) Termíny jednání Komise RHMP pro prevenci kriminality a udělování grantů v roce 2019 
Mgr. Kryšpínová uvedla, že v minulých letech probíhala jednání Komise zpravidla v úterý od 16 hod., 

v intervalech 3 – 4 krát ročně. Návrh pro rok 2019 -  v pondělí od 16 hodin při frekvenci setkávání 3-4 

do roka a dále dle aktuální potřeby. 
 

Komise vyjádřila souhlas s tím, že její jednání budou probíhat v pondělí od 16 hodin při frekvenci 

setkávání 3-4 do roka. Konkrétní termíny budou upřesněny.  
7) Zpráva z monitoringu rizikového chování mládeže na MČ Praha 11 a 12  
Mgr. Kryšpínová informovala členy Komise, že v průběhu minulého roku se na MHMP dostávaly 

informace o problematických skupinách mládeže, které se pohybují v nákupních centrech a sídlištních 

oblastech v lokalitě městských částí Praha 11 a 12. Informace potvrzovala i zpráva metodika prevence 

z pedagogicko-psychologické poradny. Na konci loňského roku byl proto po dohodě s městskými 

částmi proveden monitoring rizikového chování organizací Proxima Sociale o.p.s., která v lokalitě 

provozuje terénní program a nízkoprahové kluby pro děti a mládež. Dne 25. 2. 2019 proběhlo setkání 

na MHMP ve složení – zástupci městských částí Praha 4, 11 a 12, dále Městské policie HMP, 

Probační a mediační služby, Policie ČR, Pražského centra primární prevence, zástupců Proximy 

Sociale o.p.s, a YMCA. Zde byla prezentována současná situace a konstatováno několik závěrů: 

potřeba posílení a zefektivnění preventivních programů ve školách, hledání nových způsobů 

komunikace s rodiči, rozšíření vzdělávacích aktivit pro pedagogy, nadále situaci monitorovat a cca 

2krát ročně svolat setkání zúčastněných subjektů. Mjr. Bc. Ondřej Penc podal členům Komise 

informace ze setkání. 

 

Komise vzala na vědomí informace o zprávě z monitoringu rizikového chování mládeže na MČ Praha 

11 a 12, zprávu obdrželi členové Komise i v tištěné verzi. 
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8) Aktuality z oblasti prevence kriminality 
Mgr. Kryšpínová představila plány oddělení prevence v oblasti prevence kriminality pro r. 2019 - 

vzdělávání koordinátorů prevence kriminality městských částí Prahy a exkurze do odborných zařízení, 

dotazníkový průzkum mezi MČ zaměřený na oblast prevence kriminality (výstup bude následně 

předložen i Komisi) aj. 

Mgr. Kryšpínová informovala Komisi o nových projektech v oblasti prevence. Vzniká řada aktivit 

zaměřená zejména na bezpečí v kyberprostoru, např. od organizací E-Bezpečí, CZ. NIC, „Kraje pro 

bezpečný internet“. 

Na problematiku ochrany majetku cílí nová mobilní aplikace „Zabezpečte se“, která je 

celorepublikovým projektem PČR. Projekt představil mjr. Bc. Ondřej Penc. 

 
9) Různé 
Krajský koordinátor prevence mjr. Bc. Ondřej Penc seznámil Komisi s preventivní činností Oddělení 

tisku a prevence PČR Krajské ředitelství policie HMP.  Blíže představil projekt zaměřený na kapesní 

krádeže „Pozor na ně“.  

Spektrum preventivních aktivit představila i vedoucí oddělení prevence Městské policie HMP Mgr. 

Radka Vetešníková. Závěrečná zpráva za rok 2018 o činnosti MP HMP v oblasti prevence bude 

Komisi následně poskytnuta pro informaci. 

PhDr. JUDr. Jana Firstová pozvala členy Komise na konferenci k 15 - ti letům přijetí zákona O 

soudnictví ve věcech mládeže, která se bude konat dne 14. 5. 2019. 

 

Komise vzala informace na vědomí. 

Mgr. Kryšpínová poděkovala přítomným členům Komise za účast na jednání a v 18:52 jednání 

ukončila. 

 

Zapsala: 

 

………………………………. 

Bc. Věra Syřínková 

 

 

 

…………………………………… 

Ing. Petr Hlubuček 

předseda Komise 




